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Zákaz diskuse o 5G ve spojení s COVIDem

Jak říká David Icke v již zmiňovaném videu, britská „Office of Communication“ (Kancelář pro
komunikace), kterou vede Melanie Dawes je součástí britského vládního aparátu. A paní Dawes
oznámila všem britským hlasatelům a reportérům, že se budou vystavovat těžkým trestům v případě,
že by dovolili ať už v televizi, nebo v radiu, jakoukoliv diskuzi, která spojuje 5G technologii
s koronavirem. Ostatní mediální zdroje po celém světě, včetně těch v Silicon Valley v Kalifornii, jako
jsou Google a jiní, dostali to stejné varování.

Toto nám dodává hned dvě zprávy: za prvé, svoboda slova neexistuje. A za druhé, koronavirus, neboli
COVID-19 a 5G technologie jsou spolu v úzkém spojení. Kdyby totiž 5G energie nezpůsobovala to, co
vydávají za COVID, anebo něco ještě mnohem horšího, nikomu by žádná diskuze o tomto námětu
nemohla vadit.

Ze stejného důvodu bylo zakázáno video, kde Brian Rose rozmlouvá s Davidem Icke o COVIDu a 5G,
jehož volný přepis tvoří i tento článek. (Video v angličtině ZDE) Toto video původně běželo v britské
televizi v celé své délce. Dnes je skoro nemožné je na internetu najít; nikde nefunguje.

Snad následkem zmíněného rozhovoru, anebo na základě dalších informací dochází v současné době
v Britanii a jinde k zapalování 5G antén. Tyto antény jsou promptně vztyčovány ve všech větších
městech, i když malí podnikatelé a firmy mají zakázáno provozovat činnost. Britský tisk nazývá ty,
kteří antény zapalují „spikleneckými teoretiky,“ ale také „idioty.“ Je zjevně zaměřen na zlehčování
celé situace; nakonec – dostali to přikázáno shora, musí šéfa poslechnout, nebo je zbaví vysílací
licence.

V Kanadě též dochází k zapalování 5G stožárů i přesto, že kanadský tisk to prohlašuje za vážný
kriminální přestupek. Dochází k podobným útokům i v Holandsku, v Belgii, v Nigerii a jinde. Na
Facebook se vyskytly skupiny, které podněcují k útokům na toto zařízení a i na lidi, kteří je navrhují
a instalují. Článek ZDE. Zadejte si do vyhledávače „burning 5G“ a seženete celou spoustu ukázek.

Kanada má ještě jeden, přídavný problém. Je tomu sotva pár dnů, co přes noc zakázali vlastnictví
1,500 druhů zbraní. Tím Kanaďany ve skutečnosti odzbrojili. Tento zákaz vešel v platnost okamžitě.
Video ZDE.

Co se stane, když jsou buňky otráveny

Buňky živého organismu mohou být otráveny z nejrůznějších důvodů. Jedna taková příčina je stres a
strach, ale také to může být vliv chemických látek, jedů, nebo elektromagnetických vln. Člověk je
elektro-magnetický tvor; náš mozek komunikuje s celým tělem elektro-magneticky. Když je naše
elektro-magnetické pole v rovnováze, jsme zdraví; když je tomu naopak, onemocníme.

5G, neboli 60 GHz má zcela specifický vliv na živý organismus. Tak, jako 4G (2.4 GHz) mikrovlnná
technologie uplatňuje svůj vliv na vodu, která na tyto vlny reaguje zvyšováním teploty, stejným
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způsobem uplatňuje 5G technologie svůj vliv na kyslík. 4G mikrovlny ohřívají potravu částečně tím,
že roztočí molekuly vody natolik, že vydávají teplo. U kyslíku je to trošku jiné. Každá kyslíková
molekula má dva atomy kyslíku a tyto se spolu dělí o některé elektrony. 5G technologie působí na
tyto elektrony tak, že je roztočí, čímž se stanou pro lidský organismus nepoužitelné.

Při vdechnutí vzduchu do plic je kyslík přebírán krevním hemoglobinem a rozváděn na patřičná
místa v celém těle. Jestliže ale kyslíkové molekuly mají kmitající elektrony, hemoglobin se jich
nemůže zmocnit a tělo ztrácí přísun kyslíku. (Přesný popis v angličtině ZDE) To se projeví náhlým
oslábnutím svalů a následovným kolapsem, přesně jak to bylo vidět u obětí předpokládané
koronavirové chřipky. Rovněž dochází ke křečovitému třesu, který byl rovněž zachycen v reportážích
s nemocnými v Číně a který se nevyskytuje u nemocných zápalem plic. Další příznaky vlivu mikrovln
jsou šok, zrychlené dýchání, lapání po vzduchu a modré zbarvení pokožky. 60 GHz vlny dále
způsobují srdeční arytmie, což je pochopitelné, protože když není dostatek kyslíku, svaly nedostávají
výživu a slábnou. Srdce je taky jen sval, i když velmi důležitý.

V takovém případě můžete dodávat kyslík jakýmkoliv zařízením chcete, když buňky nejsou schopny
tento absorbovat a dopravit na patřičná místa, na nic to nebude.

U pacientů, kde byl pořízen sken plic bylo zjištěno poškození na plicích. Další poškození bývá
v ledvinách. To proto, že při nedostatku kyslíku převládnou jiné plyny, jako třeba CO2 a pak dochází
k překyselení krve, což způsobuje škodu na ledvinách.

Jednotlivé buňky, které byly jakýmkoliv způsobem otráveny začnou vylučovat látku, která se nazývá
exosom a která informuje zbytek těla, že došlo k napadení organizmu. Na bázi tohoto upozornění
začnou ostatní buňky připravovat tělo na boj proti útočníkovi. Je to běžná imunitní reakce. Se
znevýhodněným imunitním systémem přestanou fagocyty a makrofágy pohlcovat odumřelé buňky a
nakonec plíce zčernají jako při plicní gangréně. Zápal plic nic takového nedokáže vytvořit.

Problém vznikl tehdy, když vědci pozorovali napadené buňky pod mikroskopem a tyto vypadaly
stejně jako buňky, které oni považovali za koronavirus. Takže běžná reakce imunního systému byla
vzata za chřipkové onemocnění. A tak vznikla celá COVID-19 panika a s ní spojené nepřátelské útoky
proti nám.

Jinými slovy, COVID-19 jako těžká a hrozivá nemoc neexistuje. Tečka.

Co vlastně znamená 5G

Co to vlastně znamená 5G? Znamená to 5. generace přenosu bezdrátové energie. První generace
byla zavedena asi v roce 1980. Byl to analogický přenos a používal radiové signály. Postupně byl
nahrazen 2G, což byl digitální přenos. Obě fungovaly přes radiové antény. Po nich přišla 2.5G, pak
3G a následovala dnešní, 4G. 4G operuje na bázi 2.4 GHz. Všude kde jsme, ať už doma, nebo venku,
či v obchodě, všude jsme neustále bombardováni radiovými vlnami a žádné z nich nejsou pro nás a
pro naše zdraví dobré. Tyto vlny projdou vším, aluminiovým či železným plechem, cihlou i cementem.
Pokud doma používáte wi-fi, ohrožujete sebe i celou rodinu a do jisté míry i sousedy. Pokud máte
mikrovlnou anténu pro mobilní telefony na domě, nebo v blízkosti, říkáte si o těžké zdravotní
následky jako jsou nespavost, rakoviny, leukemie, srdeční potíže a mnoho jiných.

Měli bychom se ptát proč potom jsou tyto antény umísťovány hlavně na školy, nemocnice, starobince
a jiné veřejné budovy. Proč mají děti ve školách wi-fi namísto napojení pomocí drátů na internet? Za
jejich život ve školském systému budou ozářeni natolik, že je v mnoha případě čeká život plný nemocí
a strádání, neplodnost a genetické poruchy. Je to ta budoucnost co pro ně chceme? Děti totiž nemají
vůči mikrovlnám odolnost. To nejsou „malí dospělí, jak se s oblibou říká.“ Vztahují se na ně zcela jiné
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podmínky než na dospělé lidi, z nich opět, ženy jsou daleko více ohroženy mikrovlnami než muži.

V rozhovoru s Brianem Rose se David Icke zmiňuje o knize, kterou napsal Arthur Firstenberg a která
se jmenuje „The Invisible Rainbow“ (v překladu: Neviditelná duha). V knize je popisován výskyt
epidemií, které se pokaždé podobaly chřipce a které vždy následovaly těsně po zavedení dalšího
stupně bezdrátového přenosu energie, což jsou ony 2G, 3G, 4G. A když v roce 2019 přišli s 5G
energií, reakce na toto technologické navýšení je nedozírná, jak dnes vidíme. Ale není čemu se divit,
protože 4G používá 2.4 MHz a 5G používá 60 MHz, někdy až 70. To je obrovský rozdíl!

Je důležité si uvědomit, že žádná z těchto bezdrátových technologií nebyla nikdy testována co se týče
vlivu na lidské zdraví a na přírodu. Jakékoliv zkoušky, ať na zvířatech či na lidech, nebyly provedeny.
Když se americký senátor Richard Blumenthal ptal zástupců telekomunikačního průmyslu jestli byl
5G přenos kdy testován, bylo mu odpověděno že ne. Krátké video v angličtině můžete vidět ZDE. Je
jasné, proč se telekomunikační firmy nikdy neodhodlaly tento přenos energie testovat, protože kdyby
se tak stalo a výsledky byly zveřejněny, nikdy by nemohlo dojít k jejímu zavedení. Ale stejně tak
nebyla testována 4G a žádná jiná technologie které jí předcházely. Prostě to hodili na nás, na lidi,
jako na pokusné králíky.

Už 3G byla velmi špatná a škodlivá; 4G je o hodně horší. 5G je smrtelná pro veškeré živé tvory a pro
přírodu. Z toho je vidět, že telekomunikace jsou pod diktátem onoho kultu, který zkouší ovládnout
celý svět a vyhubit 90% jeho dosavadních obyvatel.

5G používá velmi krátké vlny, milimetrové vlny, které proniknou vším. Neexistuje stínění pro tuto
energii, ať už použijete ocel, měď, cement, cihlu, či cokoliv jiného. Snad možná olovo dokáže zabránit
takové frekvenci v přístupu.

5G je obrovská síla elektro-magnetické energie, kterou lidstvo nikdy předtím nezažilo. Když naše
elektro-magnetické pole bude narušováno takovou frekvenční převahou, pochopitelně nás to zničí.
Už jen 4G a jejích 2.4 GHz – tento přenos má stejný kmitočet jako je kmitočet včel. Takže proti
něčemu takovému nemají včely možnost přežít. A podívejte se kolem, kde asi uvidíte včelu? Prostě
nikde. Včely nejsou. Nekonají se. Bezdrátová energie je zabíjí po tisících. Ovšem když nebudou včely,
nebude opylování a my budeme brzy bez úrody, bez potravy, bez naděje na zlepšení. A to je přesně
to, co je pro nás plánováno.

Icke mluvil s jistým lékařem v New Yorku, kde tento pracuje ve dvou nemocnicích. Lékař byl z celé
situace nesmírně rozhořčen. Stěžoval si, že jim bylo řečeno, že mají nemocné léčit jakoby měli plicní
choroby, ale toto že žádné plicní ani infekční choroby nejsou. Spíš se to podobá tomu, jakoby tito lidé
letěli v letadle ve výšce asi 10 tisíc kilometrů a někdo odřízl vyrovnávání tlaku v kabině a tím pádem
veškerý přísun kyslíku zmizel. Všichni pak zemřeli na nedostatek kyslíku. Tento lékař přiznal, že
ještě nikdy neviděl to, jak hrozně tito lidé trpí nedostatkem kyslíku a mnozí z toho důvodu umírají.

Takže tak zvaná karanténa, neboli „společenské distancování“ je přesně na to, aby nás všecky mohli
postupně vystavit tomuto vlivu. Protože teď musíme všichni povinně sedět doma, abychom neviděli,
jak všude kolem nás instalují 5G stanice, jak vztyčují stožáry, přidělávají antény na domy a všude
kam oko dohlédne. Děti nesmí do škol, aby neviděly, jak jsou 5G antény instalovány na školské
budovy. Ani nemocné, pokud to nejsou akutní případy, nevezmou do nemocnic, které zejí
prázdnotou, snad aby neviděli skupiny pracovníků, kteří instalují 5G antény na nemocniční budovy A
až karanténa skončí, můžeme být zasaženi všichni zaráz, jak tady jsme.

Lékaři a vědci protestují

Už v r. 2015 poslalo více než 200 vědců ze 41 různých zemí zprávu do OSN, kde varovali před
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použitím 5G technologie, kterou označili za velmi nebezpečnou pro lidi a pro přírodu. OSN
nereagovalo a v r. 2019 to bylo 26,000 vědců, kteří se zasazovali o zrušení 5G technologie a
označovali ji za nesmírně nebezpečnou. Ani ti se nedočkali odpovědi. Dalších 180 vědeckých
profesionálů apelovalo na Evropskou unii, zatím bez jakékoliv odezvy, i když sama EU přiznává na
jejich stránce, že tato energie je škodlivá.

Záhlaví dopisu Evropské unii. Celý text ZDE.

V překladu: „Vědci a lékaři varují ohledně možných vážných zdravotních vlivů 5G. 13. září 2017. My
všichni, dole podepsaní, více než 180 vědců a lékařů ze 36 zemí světa, doporučujeme moratorium na
budování páté generace, neboli 5G pro telekomunikaci až do té doby, než bude možné nebezpečí pro
lidské zdraví a pro přírodu plně vyšetřeno takovými vědci, kteří nejsou na tomto průmyslu nijak
závislí. 5G podstatně zvýší vliv radiových frekvencí elektromagnetického pole (RF-EMF), ještě více
než toto činily 2G, 3G, 4G, wi-fi, a jiné, které jsou dnes používány pro telekomunikaci. RF-EMF byl
prokázán jako škodlivý jak pro lidi tak i pro přírodu. Konec překladu.

Noviny „Brussel Times“ přinesly zprávu o demonstraci z ledna 2020, které se zúčastnilo 200 vědců a
100 dalších demonstrátorů, kteří protestovali proti 5G technologii přímo v Brusselu. A přese všecky
protesty plán pokračuje dále, ohledy na nás, na naše zdraví a na naši budoucnost veškeré žádné.

Censura všech zpráv o 5G energii ve spojení s Koronavirem

Všechny zprávy o 5G energii, které se objeví na internetu a jinde, jsou těžce censurovány. Když
zadáte na Youtube výraz „5G Coronavirus,“ tak dostanete obvyklé množství stránek, ze kterých si
můžete vybrat. Ale ani jedna z nich neřeší to, jak moc je 5G technologie nebezpečná pro živý
organismus. Naopak, všecky vychvalují tuto novinku a ve videích se nechávají vidět telekomunikační
experti a zástupci telekomunikačních firem, lékaři, novináři, analysté, a jiní a všecko se to hemží
výrazy jako „konspirační teorie,“ „mýtus,“ „odvádění pozornosti“ a podobnými výrazy, které používají
na zdiskreditování této spojitosti. Ale ani jedno video, ani jedno jediné video nenajdete, které by
podporovalo tu skutečnost, že 5G je to, co způsobuje ony neuvěřitelné zdravotní komplikace, kdy lidé
na ulici padnou na zem v mdlobách, dusí se a mají vážné narušení plic. A stejně tak tam nenajdete
jedno skutečně vědecké zhodnocení vlivu 5g na živý organismus. Taková diskuze je příliš
jednostranná. Na čí straně je pak to spiknutí? měli bychom se ptát.

Je to už pár let, co byl v novinách článek o tom, jak Amerika a jiné země horlivě pracují na 5G
technologii a vyrábějí všecko zařízení, které je pro to potřebné. Vyráběli to napůl tajně a tehdy jsme
ještě úplně nechápali, co může být důvod pro takové tajnůstkářství. V článku rovněž stálo, že kdyby
se zavedení této technologie z nějakého důvodu neuskutečnilo, že ekonomie všech těchto států
naprosto zkrachuje. Takže tady to máte, vsadili všecko na jednu kartu, i když dobře věděli, že to není
pro naše dobro a k našemu prospěchu a teď se bojí jakéhokoliv odporu, protože by to znamenalo
ekonomickou zkázu.

Bouchněte je kde to nejvíc bolí, což je v kapse a uvidíte ten tanec!

Člověk, který si přezdívá Theoria Apophasis dal na Youtube už asi 6 tisíc videí na nejrůznější témata.
Někdy v dubnu tam dal na žádost jeho diváků video o škodlivosti 5G technologie a vysvětlil o co
doopravdy jde. Dal to na internet kolem čtvrté v noci a šel spát. Ráno zjistil, že v době od 4 hodin do
10 hodin ráno tam někdo z jedné určité internetové adresy přidal 600 komentářů, které všecky
vyvracely jeho závěry, ve videu přednesené. 600 komentářů z jedné internetové adresy a všecky byly
velmi inteligentně psány a žádný z nich nebyl kopie některého jiného. On sám si všecky ty komentáře
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poctivě přečetl. A všecky oplývaly tvrzením, jak naprosto bezpečná je 5G technologie a jak ji armáda
testuje už od sedmdesátých let a že armáda by nám nikdy nepředložila něco, co by pro nás bylo
škodlivé a podobné prázdné fráze. Je zjevné, že takovou aktivitu může vyvinout pouze agent, který je
placen za sledování internetu a vyvracení pravdivosti článků, které by nebyly tomu, kdo ho platí, po
chuti. Údajně existují celé firmy plné takových lidí, kteří nedělají nic jiného, než censurují internet.
Taky ale existují automatická odpovídací zařízení, zvaná AI bots a údajně jsou touto dobou velmi
dokonalá. Video ZDE.

Satelity také a AI (Artificial Intelligence, neboli umělá inteligence)

Elon Musk je podle Davida Icke ještě něco horšího než totální psychopat. Dobře ví, co 5G technologie
způsobuje a přesto denně vypouští další a další satelity, které jsou uzpůsobeny na to, aby vyzařovaly
5G vlny zpátky na nás, na zemi. Předpokládá se, že doposud vypustil asi 20 tisíc satelitů, ale chce
jich tam dostat celkem 42 tisíc! Už teď si astronomové stěžují, že kvůli satelitům nevidí oblohu, ale
zdá se, že to nikomu nevadí; nikdo si jejich stížností nevšímá.

A zatímco všichni po celém světě sedí zavřeni doma a truchlí nad možností dostat nějakou
neexistující chřipku, Elon Musk získal povolení od americké Federální komunikační komise (Federal
Communication Commission), které mu umožňuje postavit asi 1 milion pozemních antén v Americe,
které se skrze elektro-magnetické vlny spojí s těmito satelity. Zkouší vytvořit technologické šílenství,
celou síť okolo naší planety, které říkají „Smart Grid,“ neboli Chytrá síť. S pomocí této satelitní sítě
jsou schopni pokrýt 5G technologií každý čtvereční centimetr naší planety. A takto zkouší všechny
lidi napojit na počítačovou inteligenci, tak zvanou „Umělou inteligenci,“ (Artificial Intelligence, AI).
Zkouší nás všecky zrobotizovat.

Sám Elon Musk říká, že toto může být konec lidské společnosti na zemi. Založil rovněž firmu, která
se jmenuje „Neurolink“ a která zkouší napojit lidský mozek na počítač. Postupně nás chtějí všecky
napojit na umělou inteligenci (AI), takže se naučíme spoléhat na to, že počítač myslí za nás a
odvykneme si myslet úplně. Že to není možné? Ale je! Už dnes hodně z nás nechává televizi myslet za
sebe, aniž by pátrali jestli to, co jim říkají dává smysl, nebo ne. O to, jestli je to pravda se už vůbec
nikdo nestará, protože když to řekne hlasatel v televizi tak to přece pravda musí být. Do očí bijící
důkaz je to, jak všichni poslechli jejich varování a zůstali sedět doma, mnozí zničili své firmy, jiní
přišli o zaměstnání a to jen proto, že podlehli televizním strašákům. Není to dostatečný důkaz?

Ray Kurzweil, jeden z hlavních šéfů Google, což je podle Davida Icke další psychopat řekl, že do roku
2030 budou mít všichni lidé na této planetě napojeny mozky na umělou inteligenci. A tato bude za
nás přemýšlet, dělat rozhodnutí a diktovat nám náš život. Pak se staneme pouhými otroky, roboty,
kteří slepě vykonávají pokyny z nějaké obrazovky, anebo z nějakého čipu.

Samozřejmě, když si budeme nadále zakrývat oči, nebudeme toto chtít vidět a nic v tom neuděláme,
pak toto šílenství bude postupovat stále dál. Další fáze bude ta, že bude kontrolován přísun potravin.
Když tito lidé budou mít pomocí svých poskoků pod kontrolou potraviny, budou mít pod kontrolou
celou lidskou společnost. Ten, kdo nebude poslouchat, tak jednoduše nedostane najíst a problém
opozice bude vyřešen.

Vesmír

Říká se, že věřící lidé mají Boha, zatímco ateisté mají Vesmír. Vesmírné programy a ochrana
životního prostředí (environmentalisté) jsou způsoby jak nás ještě více ovládat. To je jedna část
komunismu.

V současné době nás straší s asteroidy, které se prý blíží k naší Zemi, jak říká J.P. Farrell. Video

https://www.youtube.com/watch?v=CCnQ86QV35s


v angličtině ZDE. Takové zprávy navazují na to, co kdysi řekl původně hitlerovský, později americký
raketový inženýr Wernher von Braun. Byl zastáncem myšlenky přeměnit vesmír na zbraň, neboli ho
zezbranit. Řekl, že toto bude nutné podstoupit napřed kvůli komunismu. Později se komunisté změní
na teroristy, pak přijdou jako hrozba některé nebezpečné národy, po nich asteroidy a úplně nakonec
to budou mimozemšťané, zvaní také ET (ExtraTerrestrials). Ale stále bude nutné naši zemi proti
někomu ochraňovat. Jak dobře to věděl!

Počasí je rovněž vynikající zbraň, jak nám chemtrails neboli geoinženýrství ukázaly. Stejně tak jsou
použitelná zemětřesení, tsunami, tornáda a sopky. Lidé si pak nemohou stěžovat, že něco vyvedla
jejich vláda, když je to přece zjevný akt shora. A přitom HAARP a podobná zařízení dokážou přesně
to, co bylo právě jmenováno a ještě mnohem více. Je ovšem pravda, že ne každý z nás o těchto
možnostech ví a ne každý to vidí jako skutečnost. Ti, co mají vymyté mozky televizí by na něco
takového neuvěřili ani kdyby jim HAARP zařízení stálo na zahrádce, okusovalo ředkvičky a koukalo
se jim do oken.

Jane K.

https://www.youtube.com/watch?v=rwzjd3OLlL8

